
MEDLEMSMÖTESPROTOKOLL

Var: KBJJ Träningslokal, Karlskrona

När: Lördag den 14 februari 2024, 12:45

KARLSKRONA BRASILIANSK JIU-JITSU MEDLEMSMÖTE VÅR 2024

DAGORDNING

1. Mötet öppnas
Mötet öppnades kl 12:45

2. Mötesordförande -Mikael Saeedghaderi

3. Mötessekreterare - Jesper Eriksson

4. Fastställande av röstlängd - Röstlängd är 11 röster

5. Justerare - Thomas Bergqvist, Simon Pettersson

6. Godkännande av dagordning
Dagordning godkännes.

7. Vad hände under året som gick
● Alla i styrelsen har fått tydliga roller
● Implementerat nya rutiner såsom kylen
● Startat barnpass på lördagar
● Haft seminarium med Johan Gustafsson

8. Ekonomisk rapport
● Det ser ut som att vi har gått i vinst med 40.000kr
● Kassören kommer föreslå för styrelsen att öka försäljningspriser för

kylen med ca 3,5kr
● Vi bör satsa på att öka antalet medlemmar för att endast kunna buffra

för två års hyror på endas medlemsavgifter
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● Tränings och medlemsavgifter kan komma att öka i samband med
lokal byte

9. Info angående lokal
● Vi har kollat på många olika lokaler på olika ställen, bland annat

Torskors och Lyckeby
● Styrelsen har nu beslutat att flytta in till lokalen som Kommunen har

tagit fram åt BK-Atle
● Flytten kommer ske när vår nuvarande kontrakt går ut på slutet av juli
● I dagsläget oklart vad vår månadshyra kommer hamna på i samband

med flytt
● Flyttet kommer också innebära att vi kommer byta träningsdagar till

måndagar och onsdagar
● Ändringar kommer behöva ske så som rivning av väg i lokalen och

även en matta som passar både oss och BK-Atle
● Andreas från oss har tillsammans med BK-Atle tagit kontakt med

Jörgen (kontaktperson på kommunen) om dessa ändringar och
inväntar svar

10. Syfte/mål med klubben kommande år
● Utbilda flera tränare
● Dra in flera medlemmar
● Reklam
● Lägga in en extra barnpass
● Fler seminarier

11. Tävling
● Vi kommer fortsätta att uppmuntra fler till att tävla
● Styrelsen kommer kolla på att strukturera om vad gäller sponsring av

tävlingar
● Ordentliga riktlinjer för vad som gäller kommer tas fram senare under

2024
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12. Övrigt
● Valberedning

○ I dagsläget saknar styrelsen en valberedning
○ Vi kommer på årsmötet behöva någon som gör jobbet och vet

tydligt vad som gäller
● Bravest

○ Det är ett hinderbanelopp som kommer gå mitt i stan här i
Karlskrona

○ Arrangörerna av Bravest kontaktade oss och ville att våra
medlemmar skulle springa loppet

○ KBJJ kommer få rabattkoder, dessutom kommer vår logga och
en kort beskrivning sättas upp på Bravest hemsida

○ Tävlingen äger rum 11 maj för vuxna och 12 maj för barn
○ Styrelsen kommer ta fram förslag på eventuell spons och andra

detaljer senare
● Önskemål från medlemmar om att köra mer stående eller lite mer

träningsinriktad sparring.
○ Det kommer att ske ändring i hur träningen ser ut i samband

med lokalbyte. I dagsläget är det en skaderisk att köra stående
på träningarna pga antalet personer på träningen och hur
lokalen ser ut.

13. Mötet avslutas
Mötet avslutades kl 14:45


